
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 3 / 2024 04. 03. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Tomčan Viliam, Ing. et Ing., Blaha Jan, Černohouz Luboš, Ovečková Alena, Živná
(Fišerová) Ivana, Bulvová Eva, Obšilová Věra, Kikal Jan

Omluveni: Baláš Josef, Voráč Jan, Janáková Irena, Mgr.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Informace ze setkání předsedů KMČ se zástupci MMO

1.2 Informace ze setkání předsedů KMČ Slavonín - Nedvězí - Nemilany

1.3 Potvrzení čerpání rozpočtu Estetizace v roce 2024

1.4 Různé

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení zástupce MPO p. Dostála
Zástupce MPO v návaznosti na předchozí požadavky KMČ infiormoval, že Městská policie může měřit  rychlost
vozidel jen v úsecích, které jsou schváleny ze strany PČR. V Nedvězí u přechodu u Jednoty. KMČ zopakovala
svou žádost o měření v ulici Štúrova na příjezdu od dálnice a v Jilemnického v okolí fotbalového hříště, kde jde
o rychlostně exponovanější úseky. Komise s povděkem přijala informaci o opravě a znovuinstalaci kamery u
budovy Jednoty. Tato zajistí eliminaci neoprávněného nakládání s odpady u sběrných nádob. P. Dostál se
zúčastnil jednání KMČ v průběhu své dovolené. Oceňujeme tímto jeho přístup.

3 Vystoupení hostů

3.1 Žádost o řešení odtoku dešťových vod od stodoly paní Šmardové
Jednání KMČ se zúčastnily paní Šmardovy se žádostí o vyřešení odtoku dešťových vod dle návrhu TSMO. Při
rekonstrukci vozovky došlo ke zvýšení terénu a cihelná budova podmoká.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky

Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Výtluky v komunikaci na ulici Rybniční - Vyřešené
Zápis č. 1/2024 ze dne 08. 01. 2024: Změny v možnostech hlášení rozhlasu - Vyřešené
Zápis č. 1/2024 ze dne 08. 01. 2024: Posouzení zakrytí kontejnerových stání - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Informace ze setkání předsedů KMČ se zástupci MMO
MMO zorganizoval další ročník setkání předsedů komisí se zástupci magistrátu. Na jednom místě bylo možné
řešit aktulní problémy z různých oblastí týkajících se příslušné komise. Předseda KMČ Nedvězí jednal se
zástupci MPO (p. Skalický, p. Musil, p. Kofroň) zejména ve věci omezení rychlostu projířdějících vozidel, se



zaměřením na úseky Štúrova a Jilemnického u fotbalového hřiště. Poděkoval za znovuinstalaci kamery. Dále
došlo k jednání s vedoucím odboru sportu (p. Hala), byla dohodnuta oprava dětské hřiště na adrese
Jilemnického 29, zejména dosypání kačírku, oprava strojů a azřízení, jejich nátěr, oprava chodníků, oprava
poklopu studně, kabelu na rozsvícení vánočního stromu. Dojde i k prověření možnosti vyčesání povrchu
plastového hřiště. S vedoucí odboru majetkoprávního (Dr. Slezáková) bylo jednáno o opravě kapličky dle
připravené dokumentace, dle předpokladů by měla být opravena v roce 2025. Ing. Luňáček z odboru hlavního
architekta potvrdil záměr projekce trasy cyklostezky Slavonín - Nedvězí v roce 2024 a snahu o vyřešení
majetkoprávních záležitostí, zejména spojnice mezi zadním mostem a ulicí E.F. Buriana. S p. J. Šulcem byla
projednána plánovaná rekonstrukce povrchu komunikace spojky Jilemnického - Prašná v tomto roce. S p.
Klévarem z odboru dopravy bylo opětovně jednáno ve věci instalace radarů pro sběr statistiky vozidel
projíždějících ulicemi Štúrova a Jil. u fotb. hřiště. Statistika bude vyhodnocena a ještě v tomto roce započne
příprava projektové dokumentace přechodu pro chodce na jednom z těchto dvou míst. Bylo také projednána
potřeba zjednosměrnění uličky za Jednotou a instalace dodatkové tabulky umožňující vjezd dopravní obsluze
Jednoty.  S Ing.. Štěpánkovou (ved. odb. městské zeleně) byla dohodnuta výsadba třešňové aleje na
Trojúhelníku dle přijatého projektu.

5.2 Informace ze setkání předsedů KMČ Slavonín - Nemilany - Nedvězí
V únoru se v jednací místnasti KMČ Slavonín uskuečnilo setkání 3 sousedních městských komisí. Za Nedvězí
se zúčastnila I. Janáková a V. Tomčan. Zástupci jednali zejména o možnosti pořádání společných aktivit
spojujících občany těchto městských částí (společná akce pro zájemce počátkem května v Nemilanech), byla
podána zajímavá informace o výměně panelů v zatáčkách na cyklostezce do Nemilan za asfalt (jaro 24),
dohoda o vzájemném informování občanů o akcích pořádaných jednotlivými KMČ. Také došlo k dohodě o
neomezování se v požadavcích KMČ na MMO samotnou geografickou příslušností ke katastrálním územím. 

5.3 Potvrzení čerpání rozpočtu Estetizace na rok 2024
Komise projednala nejpřínosnější akce hrazené z rozpočtu Estetizace pro rok 2024. Vzala v potaz i návrh pí.
Šamrdové o úpravu odtoku z dešťového svodu a rozhodla o použití 450.000,- Kč z této položky dle
předložených rozpočtů následovně:
fy. TSMO (p. Čech)
oprava povrchu uličky spojující Jilemnického a Prašná v ceně 347.621,90 Kč vč. DPH
oprava odvodu dešťových vod od stodoly pí. Šmardové v ceně 18.232,28 Kč vč. DPH
fy. Aladinor (p. Kikal)
výsadba a následná péče o 9 kusů okrasných třešní na trojúhelníku v ceně 84.145,82 Kč vč. DPH
Žádáme o vystavení objednávek dodavatelům.

Usnesení:
Komise projednala jednotlivé položky návrhu využití rozpočtu estetizace a návrh přijala

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.4 Různé
Komise blahopřeje svému členu Janu Blahovi k životnímu jubileu. Honza je obětavým činovníkem, jeho
dobrovolné aktivity ve vztahu k fotbalovému hřišti, ale nejen tam, mají velký dopad na sportovní i společenský
život v Nedvězí. Blahopřejeme a děkujeme.
p. Černohouz podal informaci o plánované rekonstrukci kapličky, oprava musí proběhnout v duchu opravy
památkově chráněného objektu, tedy i za použití původních technologií (maltoviny), záměrem je výměna krovu,
nová břidlicová krytina, změna mechanismu zvonu, zajištění dřevomorky v oltáři, fasáda, oprava mříží... Akce by
měla proběhnout příští rok. Pro rok 2024 uvažujeme alespoň o opravě spadlých břidlic svépomocí (Petr
Svoboda).
Komise přijala informaci o možnosti instalace sedací soupravy (p. Kolovratník, lavice a stůl) v areálu fotbalového
hřiště a v případě možnosti její instalace bez dopadu do rozpočtu KMČ projevila o instalaci zájem.
Komise zhodnotila pořádání maškarného plesu pro děti a děkuje touto cestou I. Janákové za jeho výbornou
realizaci. 
Komise zve občany na již tradiční akci ukázek pletení pomlázky a zdobení vajíček v restauraci na hřišti dne
23.3. od 14:00 hodin. Pořádají TOM TUŘI a I. Janáková.
J. Voráč dodal komisi informaci o další akci ukliďme Nedvězí. Tato se uskuteční v sobotu 6. dubna, sraz již
tradičně v 9:00 hodin před Jednotou. Budeme opět velmi rádi  za hojnou účast všech dobrovolníků - čistíme si to
sice sami, ale pro sebe. Děkujeme.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Měření rychlosti vozidel v ulici Štúrova a Jilemnického

KMČ získala od zástupce MPO informaci o tom, že Městská policie může měřit  rychlost vozidel jen v úsecích,
které jsou schváleny ze strany PČR. V Nedvězí je takto definováno jediné místo , a to u přechodu u Jednoty. V
tomto místě je již rychlost obecně dodržována. KMČ opětovně předkládá svou žádost Dopravnímu inspektorátu



PČR o schválení měření rychlosti v ulici Štúrova na příjezdu od dálnice a v Jilemnického v okolí fotbalového
hříště, kde jde o rychlostně mnohem exponovanější úseky. Rychlost potřebujeme omezit v těchto místech.
Děkujeme.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 3 / 2024

Datum schválení zápisu: 10. 03. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Zapsal/a:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Ověřil/a:
Ovečková Alena


